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教育事務委員會 
Panel on Education 

 
在  2019 年  5 月  3 日會議上  

就議程項目"支援學校照顧有特殊教育需要學生的優化措施及 
   有關特殊教育需要的擬議議員法案"通過的議案  

Motion passed under the agenda item "Enhanced support measures for 
schools to cater for students with special educational needs and proposed 

Member's Bill on special educational needs" at the meeting on 3 May 2019 
 
 
議案措辭 
 

本會促請政府當局盡快就特殊教育研究立法，令融合教育及

特殊教育政策能夠在有法定權力的清況下長遠地推行，讓每位

學生享有平等學習機會，和對家長、教師、教育工作者及其他

專職同工提供更有效及必要的支援，達致全面改善香港現時

在特殊教育方面的問題的最終目標。 
 
 
(張超雄議員動議及郭榮鏗議員和議) 

 
 
Wording of the Motion 
 

(Translation) 
 

This Panel urges the Administration to study as soon as possible the 
enactment of legislation on special education to enable long-term 
implementation of integrated and special education policies under 
statutory powers.  Every student can then enjoy equal learning 
opportunity, while parents, teachers, educators and other professional 
workers will be provided with more effective and necessary support, 
so that the ultimate objective of improving holistically the existing 
issues concerning special education in Hong Kong can be achieved. 
 
 
(Moved by Dr Hon Fernando CHEUNG Chiu-hung and seconded by 
Hon Dennis KWOK Wing-hang) 

 
 
 
 
 
 


